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Z Á P I S 

z 35. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 24. března 2022 

od 8.30 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

   61 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 3 poslanci PS         

        PČR) 

   23 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

        Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

     4 zástupci ředitele MHMP 

                             24 ředitelů odborů MHMP  

                                                  10 ředitelů organizací 

                 3 poslanci PS PČR (současně i členové ZHMP) 

               11 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 134 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

Ing. Patrik Nacher – od 14,30 do 17 hodin 

 

Ing. Mgr. Jaromír Beránek – od 13 do 16 hodin 

 

Bc. Filip Brückner – od 21 hodin do konce 

jednání 

 

PharmDr. Petr Fifka 

 

Mgr. Marta Gellová 

 

Ing. Petr Hlubuček – do 9,30 hodin 

 

Mgr. Milena Johnová – od 14,45 do 15,30 hodin 

 

Mgr. Petr Kubíček 

 

Radomír Nepil – od 17,30 do 21 hodin 

 

JUDr. Petr Novotný – od 17 hodin do konce 

jednání 

 

Jiří Zajac – od 12,30 do 15 hodin 

 

Mgr. Adam Zábranský 

 

Radek Lacko – od 23,40 hodin 
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Připojen videokonferenčně: 

 

MUDr. Zdeněk Hřib 

 

 

35. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil I. náměstek primátora Hlaváček v 8,38 

hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

       I.náměstek primátora Hlaváček konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu 

se zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Václav Bílek a Petr Zeman. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 

členové: Mgr. Martin Benda  

               Ondřej Kallasch 

               Ing. Ondřej Prokop 

               Mgr. Zdeněk Zajíček 

 

tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 

PRO: 50     PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Předsedající I. náměstek primátora Hlaváček po společné domluvě se všemi kluby 

ZHMP požádal o minutu ticha za nedávno zemřelou Madeleine Albrightovou, rozenou 

Marií Janou Korbelovou, v Praze na Smíchově, v židovské rodině, která významným 

způsobem přispěla k členství naší republiky v NATO. 

 

Náměstek primátora Scheinherr informoval, že bude projednávat se zástupci 

městských částí a členy místopisné komise přejmenování Dvoreckého mostu na most 

Madeleine Albrightové. 

 

Předsedající I. náměstek primátora Hlaváček informoval, že Rada hl. m. Prahy na 

svém jednání v pondělí dne 14. března stanovila „Návrh programu jednání 35. zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 

spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 

příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále I. náměstek primátora 

Hlaváček sdělil, že následně Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 21. 3. doplnila původní návrh 

programu o další materiály k projednání. I. náměstek primátora Hlaváček dále sdělil, že 

upravenou, Radou schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem a 

doplněné tisky byly v elektronické podobě zpřístupněny členům ZHMP a taktéž občanům.  

 

http://www.praha.eu/
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K dozařazeným tiskům vystoupili: náměstek primátora Scheinherr, radní Chabr, radní 

Johnová 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Mgr. Ondřej Kolář – 

poslanec PS PČR a starosta MČ Praha 4, Ján Glofčík, Jiří Vršecký, Ing. Marta Pakostová, 

Valerie Bromová 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Prokop, Nacher, 

Nekolný, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija, Nepil, radní Chabr, náměstek 

primátora Vyhnánek, Zajíček, předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a 

památkovou péči ZHMP Zeman, radní Johnová, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, 

technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, radní Třeštíková, Kubíček 

J., Vodrážka 

 

Přestávka do 9,55 hodin 

 

V pokračující diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku, majetkové podíly a 

podporu podnikání ZHMP Mahrik 

 

Procedurální hlasování – umožnit online účast radnímu Zábranskému na tomto jednání 

ZHMP 

PRO: 34  PROTI: 0   ZDR. 0 

Zmatečné 

 

V dále pokračující diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija, Čižinský, Nacher, Sedeke. V rámci 

diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP. Dále v diskusi 

vystoupili tito členové ZHMP: Svoboda, Kubíček J., Nepil, předseda výboru pro kulturu, 

výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, předsedkyně výboru pro 

sociální politiku ZHMP Horáková, předseda výboru pro územní rozvoj, územní plám a 

památkovou péči ZHMP Zeman, Vodrážka, Portlík, Zajíček, náměstek primátora 

Vyhnánek, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, Heidlová, radní 

Kordová Marvanová, Dlouhý, předseda výboru pro IT a Smart City ZHMP Beránek, 

primátor hl. m. Prahy, radní Šimral, Prokop, Stárek, Nekolný 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa (osvojil si návrh Ing. Marty Pakostové – 

občanky HMP) – zařadit bod „Etický kodex“ jako bod 1. primátora hl. m. Prahy 

 PRO: 21 PROTI: 2  ZDR. 33 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 10239 „K dalšímu postupu ve 

věci pořízení nového městského mobiliáře“ jako bod č. 1 radního Chabra 

PRO: 58  PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „Náklady hlavního města v 

souvislosti se zrušením 20. reprezentačního plesu hlavního města Prahy“ jako bod č. 1 

radní Třeštíkové 

PRO: 12  PROTI: 0   ZDR. 33 

Nebylo přijato 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného – zařadit tisk Z–10229 „ke schválené podobě 

usnesení Rady hl. m. Prahy číslo 428 ze dne 7. 3. 2022 k návrhu na vyhlášení Programu 

pro zkvalitnění výuky tělesné výchovy na základních školách v hlavním městě Praze pro 

rok 2022“ jako bod č. 1 radního Šimrala 

PRO: 59   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija – zařadit tisk         

Z–10234 k "Petici STOP zahušťování výstavby v Letňanech na úkor veřejné zeleně a 

parkování" jako pevný bod na 18.00 hodin 

PRO: 61  PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Chabra – zařadit tisk Z–10233 „k přejmenování části ulice 

Korunovační a k pojmenování mostu na území hlavního města Prahy“ jako bod č. 1 

radního Chabra (za bod člena ZHMP Prokopa, tisk Z – 10239) 

PRO: 49  PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Vyhnánka – zařadit tisk Z–10237 „k návrhu na 

poskytnutí účelových dotací městským částem hl. m. Prahy na mimořádné výdaje v 

souvislosti s poskytováním pomoci občanům Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí 

Ruské federace“ jako bod č. 1 

PRO: 61   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o společném návrhu členů ZHMP Zajíčka, Prokopa, Nachera a Portlíka – zařadit 

tisk Z–10243 „řešení situace na území hl.m. Prahy v souvislosti s ruskou agresí na 

Ukrajině“ jako bod č. 1 (ostatní zařazené body budou posunuty) 

PRO: 61  PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a 

životní prostředí ZHMP Plamínkové - přeřazení tisku Z– 10217 „Informace k problematice 

související se skládkou komunálního odpadu, nacházející se na pozemcích parc. č. 1105/1 

a 1105/2 v k.ú. Velká Chuchle ve vlastnictví fyzické osoby“ z bloku informací do 

projednání jako bod č. 3 radního Chabra (zařadit za tisk Z – 10239 a Z – 10233) 

PRO: 37   PROTI: 0   ZDR. 1 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa (na základě požadavku občanů HMP) – zařadit 

bod „Potravinová banka“ jako bod č. 1 radní Johnové 

PRO: 20  PROTI: 0   ZDR. 26 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Kubíčka J. – zařadit bod „Budoucnost dopravy  

v Praze 7“ před tisk Z – 10116 

PRO: 25   PROTI: 2   ZDR. 31 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila – zařadit tisk Z–10241 „Ke zhodnocení stavu 

splnění úkolu realizovat otevřenou soutěž na ekonomický informační systém MHMP 

uložený ZHMP Radě HMP – usnesení č. 23/9 ze dne 26. 1. 2017“ jako bod č. 1 primátora 

hl. m. Prahy 

PRO: 18   PROTI: 2   ZDR. 31 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radní Johnové – zařadit tisk Z–10235 „O dopadech a možnostech 

řešení energetické krize na tzv. sólo rodiče“ jako poslední bod do bloku informací 

PRO: 37   PROTI: 0   ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Kubíčka J. – zařadit bod „Podpora stánkového prodeje 

v Praze“ za tisky radního Šimrala 

PRO: 22   PROTI: 3  ZDR. 30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP Horákové – zařadit 

tisk Z - 10245 „k umožnění účasti členů ZHMP připojených distančně na 35. jednání 

ZHMP“ jako bod č. 1 tohoto jednání  

PRO: 35   PROTI: 24   ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 61  PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nepila – přeřadit tisk Z – 10243 „řešení situace na území 

HMP v souvislosti s ruskou agresí na Ukrajině“ a tisk Z–10237 „k návrhu na poskytnutí 

účelových dotací městským částem hl. m. Prahy na mimořádné výdaje v souvislosti s 

poskytováním pomoci občanům Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské federace“ 

jako bod č. 1 a 2 tohoto jednání 

PRO: 31   PROTI: 0   ZDR. 23 

Nebylo přijato. 
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předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija – hlasovala „pro“, ve výsledku hlasování 

se to však neobjevilo 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského na pokračování tohoto jednání po 19. hodině 

Pro: 34 Proti: 4 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

    1 

 

členka ZHMP Horáková 

 

k umožnění účasti členů ZHMP připojených distančně na 35. jednání ZHMP  

 

  

   TISK:        Z - 10245 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  32        PROTI: 17       ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedla předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP Horáková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku, majetkové 

podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, Prokop, Kubíček J., Nacher 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Prokopa – přerušit projednávání tohoto bodu do doby, než 

bude připraven a rozdán členům ZHMP písemný podklad 

Pro: 25 Proti: 10 Zdr.13 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Zajíčka – sloučit diskusi k tiskům Z–10243 a Z–10237 

Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Scheinherr. 

    2 

 

člen ZHMP Zajíček 

člen ZHMP Prokop 

člen ZHMP Nacher 

člen ZHMP Portlík 

 

řešení situace na území hl. m. Prahy v souvislosti s ruskou agresí na Ukrajině 

 

  

   TISK:        Z - 10243 

 

 

 

   3 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí účelových dotací městským částem hl. m. Prahy na mimořádné výdaje 

v souvislosti s poskytováním pomoci občanům Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské 

federace 

 

  

   TISK:        Z - 10237 

 

V rámci úvodního slova k oběma sloučeným tiskům vystoupili tito členové ZHMP: 

Zajíček, Prokop, Portlík, Nacher, náměstek primátora Vyhnánek 

 

Ve společné diskusi k oběma tiskům vystoupil Mgr. Ondřej Lněnička – místostarosta MČ 

Praha 18. 

 

 

Náměstek primátora Scheinherr zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP“. Poté převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“.  

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
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Pokračování přerušených bodů: 

    2 

 

člen ZHMP Zajíček 

člen ZHMP Prokop 

člen ZHMP Nacher 

člen ZHMP Portlík 

 

řešení situace na území hl. m. Prahy v souvislosti s ruskou agresí na Ukrajině 

 

  

   TISK:        Z - 10243 

 

 

 

   3 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí účelových dotací městským částem hl. m. Prahy na mimořádné výdaje 

v souvislosti s poskytováním pomoci občanům Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské 

federace 

 

  

   TISK:        Z - 10237 

 

V pokračující společné diskusi k oběma tiskům vystoupili tito občané HMP: Jiří Vintiška – 

starosta MČ Praha – Čakovice, Mgr. Zdeněk Kučera – starosta MČ Praha 18, Ing. Zdeněk 

Kovářík – 1. místostarosta MČ Praha 4 

 

 V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 

Udženija, Stárek, Novotný, primátor hl. m. Prahy, Vodrážka, radní Šimral. V rámci diskuse 

vystoupil Ing. Vojtěch Kos, MBA – 1. místostarosta MČ Praha 12. Dále vystoupili tito 

členové ZHMP: Portlík, Hanzlík, Bílek, náměstek primátora Vyhnánek, Prokop, náměstek 

primátora Hlubuček, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil., Nacher, 

Zajíček, Pilný 

 

Přestávka 30 minut, která byla nejprve prodloužena o dalších 30 minut a poté byla 

prodloužena do 18 hodin. 
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Tisk byl projednán v pevném čase 18 hodin 

    

 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija 

 

k „Petici STOP zahušťování výstavby v Letňanech na úkor veřejné zeleně a parkování“ 

 

  

   TISK:        Z - 10234 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52    PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/1 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Jiří Dufek, Martin Musil, Radek Čermák, Mgr. 

Ondřej Lněnička – místostarosta MČ Praha 18. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, 

cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, Nekolný, Kos 

 

Předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija reagovala na předložené dva 

pozměňovací návrhy, které byly předneseny v rámci diskuse. 

 

Pozměňující návrh předsedy výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 

vztahy ZHMP Wolfa – do původního textu usnesení doplnit nový text ve znění: 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy II. vyzývá 1. Radu HMP 1. aby jednala s investorem 

spol. CPI Byty a.s. (včetně jejich dceřiných společností) a Rezidence Jančova, s.r.o. o 

možném výkupu či směně dotčených pozemků 

2. aby zadala zpracování územní studie na stabilizaci zástavby Letňan mezi ulicemi 

Tupolevova, Beranových a Veselská 

2. pověřuje Radu HMP, aby do doby výsledků těchto jednání s investorem CPI Byty a.s. 

(včetně jejich dceřiných společností) a Rezidence Jančova, s.r.o. nebyly činěny žádné 

samosprávné úkony týkající se vydávání souhlasných stanovisek, vztahujících se k 

podaným žádostem investora pro územní a stavební řízení v dané lokality území Letňan“ 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Nekolného – do původního textu usnesení doplnit nový 

text ve znění: „ZHMP schvaluje úpravu rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2022 a poskytnutí 

účelové dotace MČ Praha 18 ve výši 500 mil. Kč na koupi pozemku v k. ú. Letňany od 

společnosti Holding CPI, CPI Byty a Rezidence Jančova s. r. o.“  

Pro: 18 Proti: 3 Zdr. 25 

Nebylo přijato. 

 

S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 
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    2 

 

člen ZHMP Zajíček 

člen ZHMP Prokop 

člen ZHMP Nacher 

člen ZHMP Portlík 

 

řešení situace na území hl. m. Prahy v souvislosti s ruskou agresí na Ukrajině 

 

  

   TISK:        Z - 10243 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                              USNESENÍ ČÍSLO:   35/2 

 

 

   3 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí účelových dotací městským částem hl. m. Prahy na mimořádné výdaje 

v souvislosti s poskytováním pomoci občanům Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské 

federace 

 

  

   TISK:        Z - 10237 

V pokračující společné diskusi k oběma tiskům vystoupili tito členové ZHMP: Prokop, 

předseda výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP 

Mahrik, Zajíček, Stárek, primátor hl. m. Prahy 

 

Přestávka 5 minut 

 

Náměstek primátora Vyhnánek přednesl doplnění dvou bodů do druhého tisku, a to do 

tisku Z–10237. 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Zajíčka – do původní textu usnesení doplnit nový text ve 

znění: „IV. ukládá primátorovi hl. m. Prahy zajistit efektivnější komunikaci a spolupráci 

mezi hl. m. Prahou a městskými částmi, a to např. prostřednictvím transparentní platformy 

s otevřenými daty pro výměnu informací, zejména o příchodu a pobytu uprchlíků na území 

hl. m. Prahy a dalších připravovaných a přijímaných opatření“ 

Pro: 25 Proti: 0 Zdr. 29 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Prokop (za klub ANO) – původní bod 3. rozšířit o nový 

text ve znění: „Za prioritu hl. m. Prahy při umisťování uprchlíků v jednotlivých městských 

částech: Nezasahovat do běžného chodu a provozu škol a školských zařízení, a to bez 

ohledu na stupeň vzdělávání. Nejprve připravit uprchlíky na český vzdělávací systém a 

usnadnit jim integraci jejich jazykovým vybavením (znalosti českého jazyka), s tím, aby do 

něj mohli nastoupit, jakmile budou připraveni. Dále maximálně omezit veškeré dopady 

humanitární krize do běžné výuky a plnění vzdělávacích plánů, proto, aby:  
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a) nedošlo k negativním dopadům na psychiku žáků, nerozhodno, zda stávajících nebo 

budoucích, kteří přicházejí z Ukrajiny, 

b) nebyla omezována tělesná výchova, kterou zasáhla dvouletá pandemie onemocnění 

Covid-19, která takřka vyloučila tělesnou výchovu a sport ze vzdělávacího procesu dětí a 

mládeže“ 

Pro: 22 Proti: 0 Zdr. 30 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací komplexní návrh předsedy výboru pro správu majetku, majetkové podíly a 

podporu podnikání ZHMP Mahrika (po dohodě s ostatními kluby ZHMP) ve znění: 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. bere na vědomí  

1. informace představitelů města a městských částí hl. m. Prahy o současné situaci v jejich 

územních obvodech v souvislosti s pobytem uprchlíků z Ukrajiny  

II. vyjadřuje podporu a poděkování všem městským částem hl. m. Prahy, které ve svých 

územních obvodech přijaly uprchlíky z Ukrajiny a umístily je (umožnily jim pobyt) ve 

svých zařízeních, a to bez ohledu na primární účel, k němuž tato zařízení slouží a/nebo 

mají sloužit  

III. považuje za nutné:  

zpřístupnit centrální evidence uprchlíků, včetně jejich evidence v rámci jednotlivých krajů, 

ale též obcí (měst, městysů, městských částí a městských obvodů), které by mělo mít k 

dispozici ministerstvo vnitra  

vytvořit podmínky k rovnoměrnému a spravedlivému rozdělování uprchlíků mezi všech 14 

krajů České republiky  

předcházet riziku sociálně-patologických jevů a napětí ve společnosti související s 

pobytem uprchlíků na území hl. m. Prahy mimo jiné posílením podpůrných programů pro 

obyvatele hl. m. Prahy, kteří se pohybují na hranici chudoby či dokonce pod ní a dále na 

obyvatele se zaměřením i na seniory, osoby se zdravotním handicapem, neúplné rodiny či 

rodiče samoživitele  

IV. ukládá 1. Radě HMP 1. obstarat vyhodnocení rámcové absorpční kapacity (hl. m. 

Prahy) uprchlíků z Ukrajiny 

2. radnímu Mgr. Janu Chabrovi 1. ve spolupráci s odborem bezpečnosti pokračovat v 

mapování a vyhodnocování potenciálních možností ubytování uprchlíků v nebytových 

prostorách hl. m. Prahy i nebytových prostorách (např. výstavní areály) nacházejících se na 

území hl. m. Prahy ve vlastnictví třetích (soukromých) osob, které by dočasně mohly 

sloužit k pobytu uprchlíků  

3. I. náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi, radnímu Mgr. Adamovi 

Zábranskému, radní JUDr. Haně Kordové Marvanové  

1. prověřit možnost výstavby tzv. modulární výstavby na pozemcích hl. m. Prahy  

4. náměstkovi primátora Ing. Petrovi Hlubučkovi  

1. zajistit zpracování analýzy rizik na území HMP spojených s mimořádnou událostí s 

přihlédnutím ke specifikům MČ  

2. zajistit činnosti související se změnami sídla KACPU  

3. předložit návrh na příspěvek na stravování uprchlíků na prvních 7 dní ubytovaných v 

nouzovém ubytování  

5. radnímu PhDr. Mgr. Vítu Šimralovi, Ph.D. et Ph.D.  

1. pokračovat v systémové spolupráci s pražskými vysokými školami a hledat zde 

možnosti střednědobého posílení kapacit pro vzdělávání žáků mateřských, základních a 

středních škol  
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2. pokračovat v prověřování možností využití základních uměleckých škol, Domů dědí a 

mládeže, a dalších obdobných zařízení poskytujících umělecké či zájmové vzdělávání za 

účelem posílení kapacit pro vzdělávání žáků mateřských, základních škol  

3. prověřit nutnost novely zákona č. 67/2022 Sb., o opatřeních v oblasti školství v 

souvislosti s pomocí občanům Ukrajiny  

Termín: průběžně 

6. radní Mgr. Mileně Johnové  

1. posílit schopnost HMP pokrýt potřeby uprchlíků z Ukrajiny v sociální, sociálně-

zdravotní a zdravotní oblasti vybudováním dodatečných a dočasných kapacit služeb v 

uvedených oblastech prostřednictvím příspěvkových organizací i nevládního sektoru  

Termín: průběžně 

V. žádá vládu České republiky  

1. aby zohledňovala v rámci přijímaných opatření specifické postavení Hlavního města 

Prahy, která je extrémně zatížena uprchlickou krizí, a to jak v oblasti finanční, materiální i 

personální pomoci v souvislosti s příchodem a umísťováním uprchlíků na území ČR 

2. o navýšení příspěvku na dodatečné finanční krytí motivace pro soukromý sektor 

(ubytovací zařízení tak, aby pokryl část ubytovací kapacity 

3. o navýšení příspěvku pro solidární domácnost v souladu s doporučením expertní zprávy 

PAQ Research na 4000 Kč za jednu ubytovanou osobu s horním limitem na 16 tis. Kč. na 

jednu bytovou jednotku  

4. o poskytnutí příspěvku školám, školským zařízením a jejich zřizovatelům k pokrytí 

investičních a neinvestičních nákladů pro budování nový kapacit pro vzdělávání dětí 

uprchlíků  

5. k řešení problematiky povolování provizorních staveb pro bydlení a školství v delším 

horizontu než do ukončení nouzového stavu“ 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Doplňující návrh člena ZHMP Stárka (a radní Kordové Marvanové) ve znění: 

ZHMP souhlasí 1. se záměrem omezení vlastnického práva Ruské federace k budově 

bývalé Střední školy při Velvyslanectví Ruské federace na adrese Krupkovo nám. 4/1, na 

pozemku č.p. 29/3, v katastrálním území Bubeneč, zapsané na LV 1299 (dále jen 

„Budova“), usnesením vlády v rámci režimu nouzového stavu dle usnesení vlády č. 147 

(43/2022 Sb.) na jehož základě by došlo ke svěření Budovy do majetku hlavního města 

Prahy za účelem jejího provozování jakožto dočasného školního zařízení, dětských skupin 

a poradenského a komunitního centra zajišťujícího vzdělávání a volnočasové aktivity pro 

děti z rodin ukrajinských uprchlíků a poskytující podporu pro jejich následnou integraci do 

standardního českého vzdělávacího systému (dále jen „Dočasné zařízení“), a to včetně 

zajištění dočasných ubytovacích kapacit pro ukrajinské uprchlíky na pozicích 

pedagogického a pomocného personálu Dočasného zařízení, vyjadřuje tomuto záměru 

svoji podporu a deklaruje připravenost poskytnout veškerou potřebnou podporu pro 

realizaci tohoto záměru  

2. se záměrem trvale zbavit Ruskou federaci vlastnického práva k Budově a trvale převést 

budovu do vlastnictví hlavního města Prahy, rovněž za účelem provozování Dočasného 

zařízení a jeho následnou přeměnu na zařízení téhož nebo obdobného charakteru trvalé 

povahy  
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3. se záměrem městské části Praha 6 Budovu dočasně i trvale přijmout do svěřené správy 

městské části a provozovat Dočasné zařízení, následné zařízení trvalé povahy a Budovu 

takto využívat k maximální podpoře rodin uprchlíků z Ukrajiny, zajištění dočasných potřeb 

ukrajinských dětí i jejich následné integrace do české společnosti a vyjadřuje tomuto 

záměru svoji podporu“  

ZHMP žádá vládu České republiky o přijetí usnesení, na základě kterého, dojde v souladu 

s usnesením vlády č. 147, ke svěření Budovy do majetku hlavního města Prahy za účelem 

provozování Dočasného zařízení, nejméně po dobu trvání nouzového stavu vyhlášeného 

usnesením vlády č. 147, včetně jeho případných dalších prodloužení 

(dohromady s komplexním návrhem textu usnesení) 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 

 

   3 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí účelových dotací městským částem hl. m. Prahy na mimořádné výdaje 

v souvislosti s poskytováním pomoci občanům Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské 

federace 

 

  

   TISK:        Z - 10237 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   58       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/3 

K textu usnesení vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Vyhnánek, Zajíček, 

Portlík 

 

Náměstek primátora Vyhnánek přednesl doplňující návrh do původního textu usnesení ve 

znění: II. ZHMP konstatuje, že 1. je připraveno na květnovém zasedání Zastupitelstva 

HMP schválit další úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 dle principů 

uvedených v bodě IV., pokud se situace s poskytováním pomoci občanům Ukrajiny, kteří 

jsou na útěku před agresí Ruské federace, nezlepší natolik, že taková pomoc nebude nutná  

2. je připraveno projednat na příštím jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy doplnění 

dodatečného finančního vztahu k městským částem hl. m. Prahy z rozpočtu vlastního hl. 

m. Prahy na rok 2022, stanoveného dle počtu dětí a žáků, o další neúčelové finanční 

prostředky 

Dále byl v bodě „IV. žádá starosty a starostky MČ hl. m. Prahy…..“ změněn původní 

termín „27. 5. 2022“ na nový termín „ 5. 5. 2022“ 

 

V součinnosti se zohledněním aktuálních počtů lůžek došlo k úpravám přílohy č. 1 

k usnesení. 

 

S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlubuček. 

    4 

 

člen ZHMP Nekolný 

 

 

ke schválené podobě usnesení Rady hl. m. Prahy číslo 428 ze dne 7. 3. 2022 k návrhu na 

vyhlášení Programu pro zkvalitnění výuky tělesné výchovy na základních školách v hlavním 

městě Praze pro rok 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10229 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                        PRO:  22        PROTI:  3      ZDRŽEL SE: 19    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                               

Materiál uvedl člen ZHMP Nekolný. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prokop, radní Šimral, Stárek, Kubíček J., 

Nekolný, primátor hl. m. Prahy, Bílek. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, 

Ph.D. – ředitel LEG MHMP.  

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

    5 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy v kap. 04 a na poskytnutí neinvestiční účelové 

dotace v Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hlavního města Prahy pro rok 

2022 

 

  

   TISK:        Z - 10105 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/4 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    6 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě 

Praze pro rok 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10147 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                     PRO:  41        PROTI:  1        ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/5 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kos, Hanzlík, Nekolný 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Šimral, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na poskytnutí účelové neinvestiční dotace Městské části Praha 8 na podporu aktivit 

v rámci připomínky 80. výročí od Operace Anthropoid a úpravu rozpočtu vlastního hlavního 

města Prahy v kapitole 04 v roce 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10157 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0      ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/6 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    8 

 

radní Šimral 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 43928 

Gymnázium Na Zatlance, zhotovitel" a k návrhu ke schválení budoucího originárního nabytí 

vlastnického práva k nemovitostem do vlastnictví hl. m. Prahy na základě této veřejné zakázky 

 

  

   TISK:        Z - 9724 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/7 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

radní Šimral 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky o školských obvodech základních škol 

 

  

   TISK:        Z - 10090 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/8 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

Procedurální návrh radního Šimrala na sloučení diskuse k bodům poř. č. 10 a 11 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



17 

 

 

   10 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 9, 

Litoměřická 726 

 

  

   TISK:        Z - 9256 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/9 

Materiály pod poř. č. 10 a 11 uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    11 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní umělecká škola 

Popelka, se sídlem Praha 5, Na Popelce 1/18 

 

  

   TISK:        Z - 10137 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/10 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

radní Třeštíková 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 06 a poskytnutí účelové 

neinvestiční dotace městské části Praha 3 v roce 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10099 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI:  3      ZDRŽEL SE: 3    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/11 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 
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V diskusi vystoupil člen ZHMP Kubíček J. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

radní Třeštíková 

 

k návrhu na změny zakládací listiny Nadačního fondu Praha ve filmu Prague Film Fund 

 

  

   TISK:        Z - 10163 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   40       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/12 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

primátor hl. m. Prahy  

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy paní Dagmar Hazdrové 

 

  

   TISK:        Z - 10166 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/13 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil náměstek primátora Scheinherr 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

primátor hl. m. Prahy  

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 

Praha – pól růstu ČR v roce 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10119 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/14 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

primátor hl. m. Prahy  

 

ke schválení projektů v rámci 48. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  

   TISK:        Z - 10131 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   46       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/15 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   17 

 

primátor hl. m. Prahy  

 

k záměru odboru informatických činností MHMP na realizaci veřejné zakázky „Zajištění 

maintenance programového vybavení spisové služby a jejich modulů pro HMP“ 

 

  

   TISK:        Z - 10023 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/16 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubíček J., primátor hl. m. Prahy, Štampach 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

primátor hl. m. Prahy  

 

k předložení záměru veřejné zakázky s názvem "Systém centrálních sdružených nákupů a jeho 

provoz" 

 

  

   TISK:        Z - 10068 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI: 1         ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/17 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubíček J., Pilný, předseda výboru pro IT a 

Smart City ZHMP Beránek, Portlík, primátor hl. m. Prahy 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Pilného – rozšířit původní text usnesení o nový text ve 

znění: „II. ZHMP ukládá Radě HMP oddělit proces identifikace vhodných komodit od 

tendru na implementaci CSN, doplnit seznam subjektů vhodných pro implementaci CSN a 

přepracovat tabulku nákladů a výnosů CSN 

Termín: 31. května 2022“ 

Pro: 26 Proti: 3 Zdr. 19 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Scheinherr. 

   19 

 

primátor hl. m. Prahy  

 

k návrhu na změnu Statutu fondu zaměstnavatele 

 

  

   TISK:        Z - 10194 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/18 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   20 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání - 1. skupina (fáze „návrh" + "OOP", vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z - 10061 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48      PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/19 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 

a památkovou péči ZHMP Zeman, Nepil 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   21 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání Z 3462 a Z 3495 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z - 10171 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI:  0     ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/20 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   22 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na ukončení pořizování změn ÚP – skupina změn 

 

  

   TISK:        Z - 10107 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/21 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   23 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání - Z 3033 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 09) 

 

  

   TISK:        Z - 10047 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/22 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   24 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny/úpravy ÚP a jejího vydání – U 1365 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 08 úprav) 

 

  

   TISK:        Z - 10048 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/23 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   25 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání - Z 3717 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně pořizovaná 

změna) 

 

  

   TISK:        Z - 10106 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/24 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání Z 3321 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 19) 

 

  

   TISK:        Z - 10108 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/25 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 



24 

 

 

   27 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání - Z 3811 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně 

projednávaná) 

 

  

   TISK:        Z - 10116 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/26 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubíček J., I. náměstek primátora Hlaváček, 

Burgerová, Martan 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání - Z 3475 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z - 10102 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/27 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

člen ZHMP Portlík – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se to však neobjevilo 
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   29 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP - 1. skupina (fáze „podnět“, vlna 39) 

 

  

   TISK:        Z - 10161 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/28 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 

a památkovou péči ZHMP Zeman, Martan, Portlík, předseda výboru pro bezpečnost 

ZHMP Koubek, I. náměstek primátora Hlaváček, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, 

technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková 

 

Pozměňovací návrh (ztotožnil se I. náměstek primátora Hlaváček) – změnu č. 24/2021 

(Praha 9, Klíčov) přesunout do přerušených změn 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP Martan – požádal o samostatné hlasování o změně č. 589/2019 (Praha – 

Kolovraty) 

Pro: 36 Proti: 8 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o všech uvedených změnách (mimo změnu č. 24/2021)  

Pro: 50 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   30 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP - 2. skupina (fáze „podnět“, vlna 39) 

 

  

   TISK:        Z - 10168 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/29 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 205/2019 (fáze "podnět", vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z - 8465 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/30 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průbšhu projednávání bodu převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr. 

   32 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 98/2021 a AZUR HMP č. 13 (fáze „podnět“, samostatně 

pořizovaná) 

 

  

   TISK:        Z - 10114 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/31 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, předseda výboru pro územní rozvoj, 

územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman, Portlík, náměstek primátora Scheinherr 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   33 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu Zásad pro používání prostředků fondu zaměstnavatele Městské policie hl. m. Prahy 

a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10156 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/32 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zajíček, náměstek primátora Hlubuček, předseda 

výboru pro bezpečnost ZHMP Koubek. V rámci diskuse vystoupil Ing. Eduard Šuster – 

ředitel Městské policie hl. m. Prahy. Dále v diskusi vystoupil člen ZHMP Portlík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na uvolnění rezervy pro městské části hl.m. Prahy a jednotky sborů dobrovolných 

hasičů městským částem hl.m. Prahy v roce 2022 z kap. 07 – BEZPEČNOST 

 

  

   TISK:        Z - 10159 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/33 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy - Program v oblasti prevence kriminality 

pro rok 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10035 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50      PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 35/34 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků č. parc. 2/2, 6/15 a 10 v kat. ú. Lipence do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 10032 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 35/35 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Scheinherr. 

   37 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu INV MHMP na rok 2022 v kap. 03 – Doprava 

 

  

   TISK:        Z - 10195 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 35/36 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   38 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 44812 Podjezd 

Bubny; stavební práce 

 

  

   TISK:        Z - 9980 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/37 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubíček J., náměstek primátora Scheinherr, 

Burgerová, předseda výboru pro bydlení ZHMP Zelenka, Portlík, Zajíček, Čižinský, 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija, Kos, Vodrážka, Sedeke 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   39 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 4328 Rajská 

zahrada - přemostění" 

 

  

   TISK:        Z - 10062 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/38 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   40 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 42935 P+R 

Opatov; stavební práce 

 

  

   TISK:        Z - 9869 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   37       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/39 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Richter, 

Prokop, náměstek primátora Scheinherr, Sedeke, Kos 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   41 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 00000 

Hloubětínský tunel - Projektová dokumentace, autorský dozor a IČ" 

 

  

   TISK:        Z - 10206 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/40 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   42 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na uzavření Smlouvy č. 110/2022 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu 

Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10203 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   41       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/41 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   43 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 2407/6, 2407/7 a 3168/74 v k.ú. Zbraslav, obec 

Praha, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 10176 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/42 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   44 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na ponechání nevyčerpaných účelových prostředků poskytnutých MČ HMP z 

rozpočtu hl.m. Prahy v roce 2021 (příp. v předchozích letech) k využití na stejný účel v roce 

2022 

 

  

   TISK:        Z - 10046 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/43 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   45 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na ponechání nevyčerpaných investičních prostředků příspěvkových organizací 

hlavního města Prahy z roku 2021 a let minulých a jejich využití ke stejnému účelu v roce 

2022 

 

  

   TISK:        Z - 10187 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  43        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/44 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   46 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha - Dolní Měcholupy z rozpočtu 

hlavního města Prahy v roce 2022 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10100 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/45 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   47 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k záměru odboru HOM MHMP na realizaci veřejné zakázky s názvem "Revitalizace objektu  

č. 4- Burza, Pražská tržnice v Holešovicích" 

 

  

   TISK:        Z - 10178 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/46 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Štampach, Kubíček J., náměstek primátora 

Vyhnánek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   48 

 

člen ZHMP Prokop 

 

k dalšímu postupu ve věci pořízení nového městského mobiliáře 

 

  

   TISK:        Z - 10239 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl člen ZHMP Prokop. Poté vystoupil Tomáš Jílek – předseda představenstva 

a generální ředitel společnosti Technologie hl. m. Prahy, a.s. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prokop, radní Chabr. V rámci diskuse vystoupil 

Ing. Milan Cízl, člen představenstva a finanční ředitel Pražské plynárenské, a.s. Dále 

v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Portlík, Nepil, Nacher, předseda výboru pro 

správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, primátor hl. m. 

Prahy, náměstek primátora Vyhnánek 

 

Pozměňovací návrh radního Chabra (ztotožnil se člen ZHMP Prokop) – v textu usnesení 

v bodě „I. ukládá Radě HMP 1. vypracovat analýzu možnosti dalšího postupu v projektu 

pořízení nového městského mobiliáře s přihlédnutím k možné variantě dílčí“ vypustit slovo 

„pozastavení“ a dále text  upravit na znění: „úpravy projektu, tak, aby bylo možné ušetřit 

celkové finanční prostředky a alokovat je k čerpání městským částem“ 

Pro: 13 Proti: 0 Zdr. 25 

Nebylo přijato. 
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Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění: „I. ukládá 2. vypracovat analýzu 

stávajících projektů, na které jsou v rozpočtu….“ 

Pro: 9 Proti: 0 Zdr. 31 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato.  

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Vyhnánek. 

   49 

 

radní Chabr 

 

k přejmenování části ulice Korunovační a k pojmenování mostu na území  

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 10233 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/47 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prokop, radní Chabr, primátor hl. m. Prahy, 

náměstek primátora Scheinherr, Benda, Kubíček J., Nepil, Stárek,  

 

Závěrečné slovo přednesl radní Chabr, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil – z důvodu spánkové indispozice 

nehlasoval, chtěl však hlasovat „pro“ 

 

   50 

 

radní Chabr 

 

Informace k problematice související se skládkou komunálního odpadu, nacházející se na 

pozemcích parc. č. 1105/1 a 1105/2 v k.ú. Velká Chuchle ve vlastnictví fyzické osoby 

 

  

   TISK:        Z - 10217 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro infrastrukturu, 

technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, Čižinský, Portlík, Hanzlík, 

předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil  
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   51 

 

radní Chabr 

 

k návrhu majetkoprávního vypořádání v k.ú. Libuš a Kunratice mezi hl.m. Prahou a fyzickými 

osobami s ohledem na zajištění pozemku pro výstavbu tramvajové trati Modřany - Libuš a 

dále pozemků pro výstavbu budoucí stanice Libuš trasy metra I. D 

 

  

   TISK:        Z - 8835 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/48 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Scheinherr, předseda výboru 

pro bezpečnost ZHMP Koubek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh radního Chabra na sloučení diskuse k bodům poř. č. 52 - 66 

Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   52 

 

radní Chabr 

 

k záměru majetkových transakcí mezi hlavním městem Prahou a Českou republikou 

 

  

   TISK:        Z - 10218 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/49 

Materiály pod poř. č. 52 - 66 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   53 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na majetkoprávní vypořádání - pozemky k.ú. Stodůlky 

 

  

   TISK:        Z - 9903 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/50 

Usnesení bylo přijato. 

 

   54 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na uzavření dohod o uznání dluhu a splátkovém kalendáři se lhůtou splatnosti na 36 

měsíců s nájemci nebytových prostor ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 9948 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 41        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/51 

Usnesení bylo přijato. 

 

   55 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na směnu se společností Zelené Město, a. s. v k.ú. Hrdlořezy 

 

  

   TISK:        Z - 10092 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/52 

Usnesení bylo přijato. 
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   56 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 1195/4, parc. č. 1195/5 a parc. č. 1195/9, v k.ú. 

Stodůlky 

 

  

   TISK:        Z - 9970 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/53 

Usnesení bylo přijato. 

 

   57 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 465/4 k. ú. Motol 

 

  

   TISK:        Z - 9983 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/54 

Usnesení bylo přijato. 

 

   58 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod částí pozemku parc.č. 806/319 o celkové výměře 43 m2, k.ú. 

Malešice 

 

  

   TISK:        Z - 9867 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/55 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

člen ZHMP Kallasch – upozornil na nefunkční obraz online přenosu primátora hl. m. 

Prahy, reagoval člen ZHMP Nepil a poté ještě reagoval primátor hl. m. Prahy 

s vysvětlením. 



39 

 

 

   59 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 873/1 o výměře 18 m2, k.ú. Kamýk 

 

  

   TISK:        Z - 9969 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/56 

Usnesení bylo přijato. 

 

   60 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2617/5 o výměře 14 m2 k.ú. Kobylisy 

 

  

   TISK:        Z - 9991 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/57 

Usnesení bylo přijato. 

 

   61 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 872/1 k.ú. Troja 

 

  

   TISK:        Z - 10080 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/58 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 



40 

 

 

   62 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na zrušení usnesení Zastupitelstva HMP č.27/67 ze dne 27.5.2021 ve věci úplatného 

nabytí pozemku parc.č. 4045/15 v k.ú. Strašnice 

 

  

   TISK:        Z - 10036 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/59 

Usnesení bylo přijato. 

 

   63 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků st.parc.č. 54, st.parc.č.55 , st.parc.č. 67,parc.č. 8/14 vše 

v k.ú. Svémyslice z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu : Úřad 

pro zastupování státu ve věcech majetkových,IČO:69797111,se sídlem Rašínovo nábřeží 

390/42, Praha 2 do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 9542 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/60 

Usnesení bylo přijato. 

 

   64 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 1842 v k.ú. Braník, obec Praha, z vlastnictví 

společnosti AŽD Praha s.r.o. do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 9909 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/61 

Usnesení bylo přijato. 
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   65 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 1350/1 a parc.č. 1352/1 v k.ú. Jinonice - Lokalita 

Vidoule - Stolová hora 

 

  

   TISK:        Z - 9201 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0      ZDRŽEL SE: 0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/62 

Usnesení bylo přijato. 

 

   66 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 1529/26 k.ú. Uhříněves do vlastnictví hlavního 

města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 9919 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/63 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Scheinherr. 

Procedurální návrh radního Chabra na sloučení diskuse k bodům poř. č. 67 – 75 

Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   67 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí částí pozemku parc.č.973/30 v k.ú. Liboc z vlastnictví České 

republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu : Úřad pro zastupování státu ve věcech 

majetkových,IČO:69797111,se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42,Praha 2 do vlastnictví   

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 10015 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/64 

Materiály pod poř. č. 67 - 75 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   68 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 4302/119, 4302/120, 4302/122, 4302/125, 

4302/126, 4302/245 a 4302/246, vše v k.ú. Strašnice 

 

  

   TISK:        Z - 9949 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:    40      PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/65 

Usnesení bylo přijato. 
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   69 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 4622, o výměře 468 m2, v k.ú. Dejvice, obec 

Praha, s omezujícími podmínkami na dobu 10 let, z vlastnictví České republiky, příslušnost 

hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČO: 

69797111, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, Praha 2 - Nové Město, PSČ: 128 00, do 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 10070 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/66 

Usnesení bylo přijato. 

 

   70 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parcelní číslo 3725/5, 3725/12, 3725/14, 3725/16, 

3725/19, 3725/20, 4344/8, 4544/3, 4544/4, 4550/6, 4554/1, 4554/5, 4554/6, 4554/7, 4554/9, 

4554/10, 4554/11, 4554/12, 4554/13, 4554/14, 4554/15, 4554/16, 4554/17, 4554/18, 4554/19, 

4554/20, 4554/24, 4555/1, 4555/2, 4558/3, 4558/6, 4558/7, 4558/8, 4558/9, vše v k.ú. Horní 

Počernice 

 

  

   TISK:        Z - 10071 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/67 

Usnesení bylo přijato. 
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   71 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 12 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení v k. ú. 

Kyje z vlastnictví společnosti Landia - Jordánská, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 10076 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/68 

Usnesení bylo přijato. 

 

   72 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí komunikace vč. 14 ks parkovacích stání, chodníků, schodiště, 

komunikační zeleně, 6 ks svislého dopravního značení, vodorovného dopravního značení, 4 ks 

uličních vpustí, pozemků parc. č. 977/154, parc. č. 977/241, parc. č. 977/242, parc. č. 

977/254, parc. č. 977/255, parc. č. 977/256, parc. č. 978/1, parc. č. 792/13, parc. č. 2057/5 

vše v k. ú. Jinonice, obec Praha, z vlastnictví společnosti Next development s.r.o. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 9975 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/69 

Usnesení bylo přijato. 
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   73 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 5 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a úpravy 

zapínacího místa v k. ú. Kolovraty z vlastnictví společnosti EBM SPV 1, s.r.o. do vlastnictví 

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 10101 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   41    PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/70 

Usnesení bylo přijato. 

 

   74 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 

věcí z vlastnictví hl.m. Prahy městským částem  

 

Svěření: 

Praha 12 (pozemky v k.ú. Kamýk a k.ú. Modřany) 

Praha - Šeberov (stavby veřejného osvětlení v k.ú. Šeberov) 

Praha 17 (pozemky v k.ú. Řepy) 

 

Odejmutí: 

Praha 3 (stavby veřejného osvětlení v k.ú. Žižkov) 

 

  

   TISK:        Z - 10138 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/71 

Usnesení bylo přijato. 
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   75 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 

odejmutí správy svěřené věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 3 

(pozemek v k.ú. Žižkov) a k návrhu změny zřizovací listiny příspěvkové organizace hlavního 

města Prahy Galerie hlavního města Prahy, Staroměstské náměstí 605/13, 110 00, Praha 1, 

IČO 00064416 

 

  

   TISK:        Z - 10169 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/72 

Usnesení bylo přijato. 

 

   76 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na poskytnutí Dotací v Programu podpory v oblasti zdravotnictví pro rok 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10129 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/73 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, 

cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, radní Johnová, Prokop 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   77 

 

radní Johnová 

 

k návrhu poskytnutí dotace hlavního města Prahy na rok 2022 v rámci vyhlášeného Programu 

k projektu "Podpora vybraných druhů sociálních služeb v krajské síti sociálních služeb na 

území hl.m. Prahy na roky 2019-2022" pro rok 2022 a k uzavření veřejnoprávních smluv o 

poskytnutí dotace 

 

  

   TISK:        Z - 10221 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/74 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   78 

 

radní Johnová 

 

k návrhu poskytnutí dotace hlavního města Prahy na rok 2022 v rámci vyhlášeného Programu 

k projektu "Transformace systému péče o Pražany, kteří potřebují intenzivní podporu a byli 

umisťováni do zařízení mimo HMP, včetně posílení kapacit péče v hl. m. Praze (č. projektu 

CZ.03.2.63/0.0/0.0/15_008/0015662)" pro rok 2022 a k uzavření veřejnoprávních smluv o 

poskytnutí dotace 

 

  

   TISK:        Z - 10219 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/75 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Portlík, předsedkyně výboru pro sociální politiku 

ZHMP Horáková 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   79 

 

radní Johnová 

 

poskytnutí dotací hlavního města Prahy pro rok 2022 v oblasti sociálních služeb na základě 

"Programu podpory registrovaných sociálních služeb pro poskytovatele sociálních služeb, 

kteří poskytují sociální služby zejména na území hl. m. Prahy nebo občanům hl. m. Prahy pro 

rok 2022.“ a úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10154 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/76 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   80 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v Programu primární prevence ve školách a školských 

zařízeních pro rok 2022 a úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10050 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                  PRO:   42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/77 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   81 

 

radní Johnová 

 

k návrhu poskytnutí dotace hlavního města Prahy na rok 2022 v rámci vyhlášeného Programu 

k projektu "Rodiny a děti sociálně vyloučené a ohrožené sociálním vyloučením a 

institucionalizací" pro rok 2022 a k uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace 

 

  

   TISK:        Z - 10213 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/78 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   82 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové individuální dotace 

a úpravu rozpočtu kap. 0582 a kap. 0811 v roce 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10196 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/79 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   83 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové individuální dotace 

a úpravu rozpočtu kap. 0582 v roce 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10220 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/80 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   84 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové individuální dotace 

Organizaci pro pomoc uprchlíkům z.s. a úpravu rozpočtu kap. 0582 a kap. 1016 v roce 2022 

 

  

   TISK:        Z - 10222 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/81 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   85 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na poskytnutí individuální jednorázové neinvestiční účelové dotace společnosti Dům 

tří přání z. ú. a schválení úpravy rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kap. 05 

 

  

   TISK:        Z - 10179 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/82 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   86 

 

radní Kordová Marvanová 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva hlavního města Prahy č. 30/25 ze dne 14. 10. 2021 k 

návrhu principu řešení finanční kompenzace městským částem hlavního města Prahy za 

snížené inkaso jejich podílu na dani z technických hazardních her z rozpočtu hlavního města 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 10202 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:   35/83 

Materiál uvedla radní Kordová Marvanová. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 

1  Z-10188 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

náměstek 

primátora 

Scheinherr 

2  Z-10192 informace o stavu implementace Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR 
primátor  

hl.m. Prahy 
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3  Z-10193 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

4  Z-10103 k informaci o zprávě o činnosti Rady HMP za II. 

pololetí roku 2021 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

5  Z-10182 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2022 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a z MŠMT ze zdrojů Evropské 

unie - Next Generation EU a k úpravě rozpočtu 

běžných výdajů v kap. 0416 v roce 2022 u škol a 

školských zařízení, zřizovaných hlavním městem 

Prahou a u škol a školských zařízení, zřizovaných 

městskými částmi hlavního města Prahy 

 

radní Šimral 

6  Z-10183 k Výroční zprávě o stavu a rozvoji vzdělávací 

soustavy v hlavním městě Praze za školní rok 

2020/2021 

 

radní Šimral 

7  Z-10189 Informace o činnosti Výboru pro sport a volný čas předseda Výboru 

pro sport a volný 

čas ZHMP 

8  Z-10211 Zpráva o činnosti Výboru kontrolního ZHMP za rok 

2021 

předsedkyně 

Výboru 

kontrolního ZHMP 

 

9  Z-10190 Informace o aktuálním stavu pořizování nového 

Územního plánu hl. m. Prahy (Metropolitního 

plánu) 

 

I. náměstek 

primátora  

Hlaváček 

10  Z-10235 o dopadech a možnostech řešení energetické krize 

na tzv. sólo rodiče 

radní Mgr. Milena 

Johnová 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Některé nepravdy zdražování energie a současná situace se zemním plynem 

(Ing. Hynek Beran, ****) 

 

Dopravní situace v Praze (+ odkaz na video) 

(Július Hájek, *****) 

 

Usnesení Rady MČ Praha 4 – číslo 7R-166/2022 „k návrhu opatření obecné povahy pro 

stanovení místní úpravy provozu na pozemních komunikacích při křižovatce Modřanská x 

Branická 

(MČ Praha 4, Antala Staška 2059/80b, 140 00  Praha 4) 

 

Odpověď primátora HMP občance Ing. Martě Pakostové - „Interpelace na zastupitele dne 

24. 2. 2022 – návrh na zařazení mimořádného bodu“ 

 



53 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 35/1 až č. 35/83 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

 

Náměstek primátora Scheinherr poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání 

v 1,50 hodin. 

 

 

 

 

 

MUDr. Zdeněk  H ř i b 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

Václav B í l e k 

 

 

 

 

Petr  Z e m a n 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 29. 3. 2022 

 

 

 

 

 

 

 


